
بانكاخبار
وزیر نیرو خبرداد؛

تصویب برنامه سازگاری با کم آبی در ۱۹ استان کشور
استان کشور  برای ۱۹  تاکنون  گفت:  نیرو  وزیر 
برنامه سازگاری با کم آبی در کارگروه ملی سازگاری 
این  جاری  سال  پایان  تا  که  شده  مصوب  کم آبی  با 

برنامه ابلاغ می شود.
وزیر نیرو در ارتباط ویدئو کنفرانسی با همایش 
رویداد ملی آب در دانشگاه فردوسی مشهد بیان کرد: 
امر آب و برق کشور است  نیرو متولی  اگرچه وزارت 
اما مشکل آب فقط بر عهده یک سازمان نیست و نیاز 
است تا تمام قسمت های دخیل در موضوع آب و کم 
آبی به دنبال پیدا کردن پاسخ مناسب برای حل این 

مشکل باشند.
وی افزود: در حال حاضر وضعیت کشور به گونه ای 
است که اغلب مناطق ایران در نواحی گرم و خشک قرار 
گرفته و بر این اساس باید دیدگاه های مختلف متخصصان 

این حوزه جمع آوری و بررسی شود.
که  است  این  بر  سعی  اینکه  بیان  با  اردکانیان 
در  نامتعارف  آب های  مدیریت  و  آبیاری  کم  مشکل 
با  متناسب  دیگر،  پارامترهای  و  صنعت  کشاورزی، 
در  دوازدهم  دولت  شد:  یادوآر  باشد  مناطق  شرایط 

شرایطی کار کرد که کشور خشک ترین سال آبی خود 
را در ۵۰ سال اخیر می گذراند به گونه ای که سال ۹۶ 

تا ۹۷ خشک ترین سال آبی در ۵۲ سال اخیر کشور 
به محسوب می شود.

فناوری های  لزوم طراحی  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
نوین در حوزه آب گفت: به منظور بهینه سازی مصارف 
آب در حوزه صنعتی و خانوار باید بر اساس وضعیت 
اجتماعی،  از مشخصه های  برخی  با  و سازگار  موجود 

اقتصادی و بنگاه های تولیدی در کشور طراحی شود.
منطقی  و  پایدار  استفاده  کرد:  نیرواظهار  وزیر 
دارد،  قرار  توجه  مورد  کشور،  ظرفیت های  تمامی  از 
منابع  موجود  جغرافیایی  شرایط  به  توجه  با  بنابراین 
و مصارف ۱۷ استان مرکزی و حاشیه جنوبی کشور 

مورد بررسی قرار گرفته است.
 ۲۶ برداشت  مجوز  تاکنون  اینکه  بیان  با  وی 
میلیارد متر مکعب آب بدون نمک زدایی به استان های 
شده  داده  بلوچستان  و  سیستان  و  بوشهر  هرمزگان، 
متر  میلیارد  چهار  مجوز  این  بر  علاوه  گفت:  است 

مکعب نمک زدایی نیز اعطا شده است.
اردکانیان افزود: تاکنون برای ۱۹ استان کشور، 
برنامه سازگاری با کم آبی در کارگروه ملی سازگاری 
با کم آبی مصوب شده است و تا پایان سال برای همه 

استان ها این برنامه آماده و تصویب خواهد شد.

وزیر صنعت، معدن و تجارت:
اقدام وزارت جهاد کشاورزی قیمت 

مرغ را کاهش می دهد
که  گفت  تجارت،  و  معدن  صنعت،  وزیر 
بازار  تنظیم  ستاد  در  کشاورزی  جهاد  وزارت 
اعلام کرد که ظرف ۳ روز آینده نسبت به عرضه 
به  تا شرایط  اقدام می کند  بازار  گوشت مرغ در 
حالت عادی بازگردد. علیرضا رزم حسینی گفت: 
به  مرغداران  نیاز  مورد  وارداتی  دامی  نهاده های 
تحویل  بازارگاه  سامانه  طریق  از  مرتب  صورت 
اعلام  بر  بنا  می شود.  کشاورزی  جهاد  وزارت 
توزیع  سامانه  اینکه  به  اشاره  با  وی  ملت  خانه 
نهاده های دامی در اختیار وزارت جهاد کشاورزی 
در  اخیر  نوسانات  به  توجه  با  داد:  ادامه  است، 
در  کشاورزی  جهاد  وزارت  مرغ،  گوشت  بازار 
روز   ۳ ظرف  که  کرد  اعلام  بازار  تنظیم  ستاد 
آینده نسبت به عرضه گوشت مرغ در بازار اقدام 

می کند تا شرایط به حالت عادی بازگردد.
۱۰ هزار میلیارد تومان اعتبار برای اتصال 

شبکه راه آهن به معادن
تومان  میلیارد  هزار  گفت: ۱۰  وزیر صمت 
برای  شهرسازی  و  راه  وزارت  با  مشترک  طرح 
معادن  به  آهن  راه  فرعی  شبکه های  اتصال 
رزم  علیرضا  است.  شده  تعریف  کارخانه ها  و 
حسینی با بیان اینکه بخشی از جلسه امروز به 
ضروری  کالا های  تامین  و  بازار  تنظیم  موضوع 
شبکه حمل و نقل مربوط بود گفت: ۲۰۰ میلیون 
در  قطعات  تامین  و  واردات لاستیک  برای  دلار 
سوالی  به  پاسخ  در  وی  است.  شده  گرفته  نظر 
درباره آزادسازی قیمت خودرو افزود: ما به دنبال 
حذف دلال ها و حذف افزایش قیمتی هستیم که 
به دلیل واسطه ها ایجاد می شود و این موضوع را 

مجلس و شورای رقابت نیز قبول دارند.

وزیر راه و شهرسازی فاش کرد:
قیمت غیرعادی قطعات یدکی تقلبی 

در بازار
وزیر راه و شهرسازی گفت: سهم قطعات یدکی 
تقلبی در بازار زیاد و قیمت آن ها نیز غیرعادی است.
محمد اسلامی با بیان اینکه یکی از محور های این 
جلسه تنظیم بازار و کنترل قیمت برخی ملزومات 
حمل و نقل ناوگان جاده ای بود، افزود: البته قطعات 
است  نبوده  قیمت گذاری  مشمول  تاکنون  یدکی 
با این حال برای ساماندهی این موضوع قرار شد 
وزارت صنعت با کمک سازمان حمایت کیفیت و 
قیمت این لوازم را کنترل کنند. وی همچنین با 
اشاره به کمبود روغن برای ناوگان باری و جاده ای 
گفت: شاهد بودیم که مدتی روغن در بازار توزیع 
این  ساماندهی  برای  هماهنگی های  که  نمی شد 
موضوع نیز با همکاری وزارت صنعت صورت گرفت. 
اسلامی به ضرورت افزایش سهم بخش ریلی برای 
جابجایی بار اشاره کرد و افزود: مقرر شد با جانمایی 
صحیح کارخانه ها و اتصال شبکه ریلی به معادن 
سهم بخش ریلی از حمل و نقل بار و کالا از ۵۰ 

میلیون تن در سال به ۱۰۰ میلیون تن برسد.

خبر مهم همتی: ایران بررسی انتشار 
ارز دیجیتالی را آغاز کرد

رییس کل بانک مرکزی اظهار داشت: از همکارانم 
اساس  بر  خواسته ام  مرکزی  بانک  ذیربط  ادارات  در 
بانک  پول  رمز  انتشار  مقررات  گرفته،  انجام  اقدامات 
مرکزی را بررسی کرده و جهت تصمیم گیری ارائه نمایند 
تا امکان استفاده از نتایج آن در سیاست گذاری پولی 
فراهم آید. عبدالناصر همتی، رییس کل بانک  مرکزی در 

یادداشتی درباره رمزپول بانک مرکزی نوشت:
-در سال های اخیر مباحث متعددی درباره نسبت 
جهان  در  پول ها  رمز  و  ارزها  رمز  و  مرکزی  بانک های 
مطرح شده است. خصوصا نحوه تنظیم گری رمز ارزها، 
و نسبت آنها با سیاست گذاری پولی و ارزی از مباحث 

پرچالش این حوزه است. 
-طی دو سال گذشته، تشکیل جلسات بررسی و 
گذاری های  سیاست  بالاترین سطوح  در  گذاری  قاعده 
اقتصادی جهان در باره رمز ارزها بارها تکرار شده است 
با اهداف متفاوت مورد  با این پدیده،  و الگوی مواجهه 

بررسی قرار گرفته است. 
- ازجمله اهداف بانک های مرکزی مختلف، افزایش 
کنترل در خصوص انتقال اعتبار، بین المللی کردن ارز 

ملی و حتی تغییر در معماری سیستم پولی است. 
با  هم  ایران  اسلامی  جمهوری  مرکزی  بانک   -
بر  شدن  متمرکز  و  جهانی  جدید  روند  این  بررسی 
الگوهای مختلف در پی انتخاب بهترین راهبرد ممکن 
در این حوزه است و ویرایش اولیه سند جامع رمز پول 

را تهیه کرده است.
مرکزی  بانک  ذیربط  ادارات  در  همکارانم  -از 
مقررات  گرفته،  انجام  اقدامات  اساس  بر  خواسته ام 
بانک مرکزی را بررسی کرده و جهت  انتشار رمز پول 
تصمیم گیری ارائه نمایند تا امکان استفاده از نتایج آن در 

سیاست گذاری پولی فراهم آید.

به پیشنهاد وزارت اقتصاد؛
پیش نویس اساسنامه بانک ملی ایران 

در هیئت دولت بررسی می شود
نویس  پیش  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزارت 
مراحل  سیر  جهت  را  ایران  ملی  بانک  اساسنامه 
کرده  ارائه  دولت  هیئت  به  تصویب،  و  بررسی 
وزارت  شده،  یاد  قانون   )۶( ماده  مطابق  است. 
ماه  یک  مدت  ظرف  است  موظف  اقتصادی  امور 
از تصویب این قانون، اساسنامه بانک های دولتی را 
اصلاح و به تصویب هیئت وزیران برساند. وزارت 
امور اقتصادی و دارایی در اجرای تبصره )۳( ماده 
)۱۶( قانون رفع موانع تولید رقابت پذیر و ارتقای 
دستورالعمل  تدوین  به  نسبت  کشور  مالی  نظام 
حاکمیت شرکتی در بانک های دولتی اقدام و پس 
از تصویب مجمع عمومی بانک ها در سال ۱۳۹۷ 
نسبت به ابلاغ آن به بانک های دولتی اقدام نمود و با 
ابلاغ دستورالعمل یاد شده بسیاری از احکام مندرج 
در اساسنامه بانک های دولتی دستخوش تغییر قرار 
گرفت و ضرورت اصلاح اساسنامه بانک ها دوچندان 
نویس  پیش  مزبور،  وزارتخانه  راستا،  این  در  شد. 
مراحل  سیر  جهت  را  ایران  ملی  بانک  اساسنامه 

بررسی و تصویب در دولت ارائه نموده است.

در نشست تخصصی »واگذاری باند فرکانسی ۳۵۰۰ مگاهرتز و توسعه نسل پنجم تلفن همراه« مطرح شد؛

چهارمین سایت تجاری نسل پنج ایران فردا در بوستان آب و آتش افتتاح می شود
 ۵G ایرانسل روز سه شنبه ۲۸ بهمن ۱۳۹۹، از چهارمین سایت
ایران در بوستان آب و آتش رونمایی می کند. معاون فنی و مهندسی 
ایرانسل، در نشست تخصصی »واگذاری باند فرکانسی ۳۵۰۰ مگاهرتز 
زمینۀ  در  خبر،  این  اعلام  ضمن  تلفن همراه«،  پنجم  نسل  توسعۀ  و 
با حاضران در  اپراتورها،  توسعۀ شبکۀ  و  فرکانسی  باندهای  واگذاری 

نشست به بحث و تبادل نظر پرداخت.
فرکانسی  باند  »واگذاری  تخصصی  نشست  امتیاز،  گزارش  به 
رویداد  حاشیه  در  تلفن همراه«  پنجم  نسل  توسعه  و  مگاهرتز   ۳۵۰۰
هفتۀ ایران دیجیتال و در نخستین روز از نمایشگاه تخصصی اینترنت 
اشیا )IoTEX(، با حضور مهندس نسترن محسنی معاون امور رادیویی 
سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی، دکتر حسن بولوردی معاون 
شرکت  مدیرعامل  رضاخواه  یاسر  مهندس  ایرانسل،  مهندسی  و  فنی 
ارتباطی رایتل، مهندس مرتضی طاهری بخش معاون فنی و  خدمات 
توسعه همراه اول و مهندس جهانگیر آقازاده رییس هیأت مدیرۀ شرکت 
فرابرد داده های ایرانیان )زیتل(، صبح امروز دوشنبه ۲۷ بهمن ۱۳۹۹ 
در سالن ۲۷ محل دائمی نمایشگاه های بین المللی تهران برگزار شد. 
معاون فنی و مهندسی ایرانسل، در این نشست، به سرمایه گذاری اولین 
TD-( اینترنت پرسرعت ثابت ایران در  اپراتور دیجیتال  و بزرگترین 
LTE( اشاره کرد و گفت: با افزایش قابل توجه تقاضا در شبکۀ دیتا که 
طی یک سال اخیر و در پی شیوع بیماری کرونا به وجود آمده است، 
انجام  اینترنت پرسرعت ثابت  ایرانسل سرمایه گذاری قابل توجهی در 
داده  توسعه  گسترده ای  طور  به  را  خود   TD-LTE خدمات  و  داده 
است.بولوردی افزود: در حال حاضر، درصد جمعیتی زیادی از مشترکان 
ایرانسل در حال استفاده از خدمات اینترنت پرسرعت ثابت هستند. این 
درصد جمعیتی، قابل چشم پوشی نیست و این نکته باید در تصمیم گیری 
برای واگذاری باندهای فرکانسی، مد نظر قرار گیرد. وی تصریح کرد: 
هم اکنون تقاضای مصرف دیتا، به خاطر شرایط کرونایی، در بالاترین 
سطح است و در چنین شرایطی، تصمیم های ناگهانی برای تغییر در باند 
فرکانسی مشکل ساز است و نارضایتی عمومی به دنبال خواهد داشت. 

بولوردی در واکنش به صحبت یکی از حاضران در نشست، مبنی بر 
برای توسعۀ  اپراتورها  به  واگذاری پهنای باند فرکانسی ۸۰ مگاهرتزی 
۵G، این میزان را ناکافی برشمرد و برنامۀ رگولاتوری برای واگذاری 
مهندسی  و  فنی  معاون  دانست.  درستی  تصمیم  را  مگاهرتز   ۱۰۰
 ،TD-LTE را مشکلات موجود روی خدمات ایرانسل، چالش دیگر 
این   ،۵G راه اندازی با  تأکید کرد:  از جمله اختلالات GPS عنوان و 
مشکلات به مراتب بیشتر خواهد شد و باید از هم اکنون به فکر حل این 
مشکل باشیم.بولوردی همچنین با اشاره به لزوم سرمایه گذاری سنگین 
از طرف اپراتورها برای توسعۀ ۵G، انتظار برای بازگشت سریع سرمایه 
را خوشبینانه دانست و از سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی 
خواست تا حداقل در چند سال نخست ارائۀ سرویس، در زمینۀ حق 

فرکانس و مسائل مشابه، با اپراتورها همکاری کند.
۵G سال هاست که جزو اولویت های ایرانسل است

بولوردی همچنین در بخش دیگری از صحبت های خود، با اشاره 
به پیشتازی ایرانسل در ارائۀ خدمات نسل پنج تلفن همراه در ایران 
گفت: ۵G سال هاست که جزو اولویت های ایرانسل است. ما از سال 
۱۳۹۵ مطالعۀ شبکۀ نسل پنج را به صورت جدی با همکاری مراکز 
معتبر دانشگاهی داخلی و شرکت های بین المللی فعال در این زمینه 
آغاز کردیم و موفق شدیم در تیر ماه سال ۱۳۹۶، اولین بار در ایران، از 
نخستین شبکه رادیویی واقعی مبتنی بر تکنیک های ۵G بهره برداری 
و در شهریور ماه همان سال نیز، در حضور مهندس آذری جهرمی وزیر 
آزمایش  را   ۵G شبکۀ  از  کاملی  نمونۀ  فناوری اطلاعات،  و  ارتباطات 
فشردۀ  و  دقیق  برنامۀ  یک  طی  ادامه  در  ایرانسل  افزود:  وی  کنیم. 
شبکۀ  راه اندازی  برای   ۹۹ و   ۹۸ سال های  در  عملیاتی  و  مطالعاتی 
کاربردی و واقعی ۵G، موفق به راه اندازی نخستین سایت نسل پنج 
ایران در اول مرداد ماه ۱۳۹۹ شد و پس از افتتاح دو سایت دیگر در 
ساختمان مرکزی خود و دانشگاه تربیت مدرس، فردا چهارمین سایت 
تجاری ۵G ایران و ایرانسل در بوستان آب و آتش، از طریق ارتباط 
زندۀ ویدیویی، با حضور دکتر بیژن عباسی آرند مدیرعامل ایرانسل و 

برای  نمایشگاه،  در  فناوری اطلاعات  و  ارتباطات  وزارت  از  مهمانانی 
استفادۀ عموم راه اندازی می شود. به این ترتیب، علاوه بر کاربرانی که 
دارای گوشی های با قابلیت پشتیبانی از ۵G هستند، حتی کاربرانی 
که گوشی تلفن همراهشان قابلیت اتصال به شبکۀ نسل پنج را نداشته 
باشد هم می توانند به صورت Hotspot و با استفاده از پوشش مودم 

وای فای ۵G ایرانسل، تفاوت در سرعت را تجربه کنند.
در اسفند ماه نیز، سایت های ۵G بعدی ایرانسل در کیش و 

شیراز راه اندازی می شوند.
 ،۵G معاون فنی و مهندسی ایرانسل گفت: ایرانسل در راه اندازی
علاوه بر استفاده های تجاری و ارائۀّ خدمات به مشترکان خود، اهداف 
علمی و پژوهشی و نیز فرهنگ سازی برای توسعۀ کاربست های آن را نیز 
از نظر دور نداشته و همزمان، مطالعۀ ۶G را نیز در دستور کار خود قرار 
داده است. بولوردی همچنین در بخش دیگری از این نشست، با بیان 
اینکه ۵G بدون فیبر، مفهوم و کارایی نخواهد داشت، بر ضرورت ورود 
رگولاتوری و سیاست گذاری در زمینۀ توسعه و تأمین فیبرنوری تأکید 
کرد. وی با اشاره به مشکلات موجود در توسعۀ سایت های جدید به دلیل 
افزایش نرخ ارز و پیچیدگی اخذ مجوز سایت جدید، افزودن لایه های 
جدید در سایت های موجود را سریعترین راه حل ارتقای کیفیت خدمات 
تخصصی  نمایشگاه  و  دیجیتال«  ایران  »هفتۀ  دانست.رویداد  اینترنت 
اینترنت اشیای ایران )IoTex(، با رعایت پروتکل های بهداشتی ابلاغی 
از سوی ستاد ملی مدیریت کرونا، در روزهای ۲۷ و ۲۸ بهمن ماه ۱۳۹۹ 
از ساعت ۹ تا ۱۷ در محل دائمی نمایشگاه های تهران برگزار می شود 
و ایرانسل، در سالن ۲۷ این نمایشگاه میزبان علاقه مندان و متخصصان 
است.ایرانسل به عنوان یکی از حامیان اصلی این رویداد، علاوه بر حضور 
در نمایشگاه تخصصی اینترنت اشیا، دستاوردها و محصولات خود در 
زمینۀ »هوش مصنوعی«، »اینترنت اشیا« و »شبکۀ ۵G« را به نمایش 
گذاشته و به صورت همزمان، از طریق ارتباط زندۀ ویدیویی، از چهارمین 
سایت نسل پنج تلفن همراه ایران و ایرانسل، در محل بوستان آب و آتش 

تهران رونمایی می کند.
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